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 Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Severočeská oblast  

č. 2/2024 
Den konání 08.04.2024 
Místo konání JS Libverda 
Čas  od 17:00 do 20:00  

     
Přítomnost členů OV Pospíšil Ondřej ano 

Janatová Zuzana omluvena 
Koželuh Petr ano 
Pospíšilová Klára ano 
  

Přítomnost dalších osob  
Hosté 

Monika Machková ano 
Jindřiška Ostapiv  

 Mgr. Petra Svobodová  
 

Program jednání: 
1. Schválení programu jednání: 
2. OV 
3. Diskuse 
4. Kooptace 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Navržený program 
 

Usnesení 
č.1.1/2/2024 

OV schvaluje navržený program. 

hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:0 
2. OV 

Usnesení  
č.1.2/2/2024  

OV schválil per rollam žádosti o mimořádné přestupy Magdalény Kuklové a 
Šarloty Kholové ze subjektu MA0326 do subjektu ME0108 
 

hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 
Usnesení 

č.2.2/2/2024 
OV z důvodu zatím nízké praxe v pozici rozhodčí a ostatních funkcí 
neschválil žádost Nikol Janatové o funkci komisař ZZVJ 
 

hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:0 
Usnesení 

č.3.2/2/2024 
OV schválil z provozních důvodů zrušení závodů 4.-5.5.2024 a  
6.-7.7.2024 JS Bukov, 22.4.2024 Stáj Židovice 
 

hlasování Pro:3                                 Proti:0                                 Zdržel se:0 
Usnesení 

č.4.2/2/2024 
OV schválil změny v Severočeském seriálu Amateur cup“ v kategoriích na 
ZZ-Z (pro jezdce s maximální výkonností 115 cm za poslední dva roky)  
Z-ZL (pro jezdce s maximální výkonností 130 cm za poslední dva roky. 
 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:0 
Usnesení 

č.5.2/2/2024 
OV schválil nákup drezurních budek 

 
hlasování Pro:3                                 Proti:0                                Zdržel se:0 
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Usnesení 
č.6/2/2/2024 

OV diskutoval o 15,- Kč poplatku podpory závodů.  
O. Pospíšil a K. Pospíšilová jsou pro zrušení tohoto poplatku. P. Koželuh pro 
ponechání poplatku. 

hlasování Pro:2                                Proti:1                                 Zdržel se:0 
Usnesení 

č.7/2/2/2024 
OV schválil žádost Veroniky Krulichové o zařazení do seznamu měřitelů 
pony – bude postoupeno ke schválení VV 

 Pro:3                                Proti:1                                  Zdržel se:0 
Usnesení 

č.8.2/2/2024 
OV nesouhlasí, aby technická podpora při zpracování výsledků byla o 
víkendech účtována 2.000,- Kč/hod 

hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:0 
3.   Diskuse 
 1. Hosté upozornili na skutečnost, že se na drezurních závodech 

v Židovicích v den konání posunul rozpis startujících cca o hodinu, což 
je nepřípustné s ohledem na opracování koní 
- pořadatel je ujistil, že už k této situaci nedojde, přestože za 

dodržování časového harmonogramu je zodpovědný hlavní rozhodčí 
2. Mgr. P. Svobodová upozornila na nesrovnalost popisu finále seriálů 

- OV do rozpisu seriálu pro upřesnění dodá větu „Pokud se finálového 
kola některý z postupujících neúčastní, bude nahrazen dalším 
postupujícím v pořadí.“ 

3. Mgr. Svobodová upozornila na dvě chyby v rozpisech závodů za rok 
2023  
- K. Pospíšilová jako schvalovatel rozpisů se za svou chybu omluvila 

4. Mgr. P. Svobodová upozornila na skutečnost, že při skokovém poháru 
byla hlavní rozhodčí Daniela Ledlová, i když v tu dobu jí ještě nebyla 
uznána funkce národní rozhodčí. 
- OV se za tuto skutečnost omluvil 

5. Mgr. P. Svobodová striktně nesouhlasí s ročním poplatkem 500,- Kč za 
roční členství v ČJF 
- OV oponoval navýšením rozpočtu oblasti a použitím financí na 

nákup cen pro umístěné na OM, v oblastních seriálech a možnosti 
financování soustředění pro amatéry. 

4. Kooptace 
Usnesení 

č.1.4/2/2024 
OV jako svého nového člena kooptoval Jindřišku Ostapiv 

Hlasování Pro:3                                 Proti:0                                             Zdržel se:0 
 
        Zapsala: Monika Machková 


